

《单词百科:trendline是什么意思?trendline怎么发音?trendline的解释和用法》

英语单词trendline是什么意思?trendline怎么读?trendline怎么发音?简答网为您整理了trendline的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



trendline怎么读

trendline的读音:[t'rendla n]

trendline的意思

1、趋势线;

trendline的双语例句

1、 Notice that prices can briefly penetrate a trendline without breaking the trend.

请注意,价格可以快速刺穿趋势线而不会改变趋势.

2、 D . Just above D we have a trendline that should see our full position closed.

在D区域上方我们可以看到一根趋势线,这里就是我们所有的头寸应该平掉的地方.

3、 It is important to monitor market volume during a trendline penetration.

重要的是要密切留意市场的数量在上升趋势渗透.

4、 You want to establish positions in the direction of a trendline, entering reasonably close to it.

如果你想顺着趋势线的方向建仓, 你要尽量接近它.

5、 The most important feature of a trendline is the direction of its slope.

趋势线的最重要特征是它的坡度.

6、 A trendline connecting resistance levels is referred to as a line of resistance.

连接阿趋势阻力位被称为阻力线.

7、 The trendline intimately connected with pattern theory is useful here.

与形态学紧密相联系的趋势线在这里也有用武之地.

8、 The angle of a trendline reflects the emotional temperature of the crowd.

趋势线的角度反映了大众的情绪温度.

以上是简答网为您整理的trendline怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于trendline的用法

、trendline的释义、trendline的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/trendline>